



Canada Border  
Services Agency

Agence des services  
frontaliers du Canada

**Tariff Item 9899.00.00  
Obscenity and Hate Propaganda  
Quarterly List of Admissible and Prohibited Titles  
January to March 2019**

**Numéro tarifaire 9899.00.00  
Obscénité et propagande haineuse  
Liste trimestrielle des titres admissibles et prohibés  
janvier à mars 2019**

Prepared by / Préparé par:

Prohibited Importations Unit / L'Unité des importations prohibées

Program Compliance and Outreach Division / Division de la conformité au programme et de la sensibilisation

**Canada**

**Quarterly List of Admissible and Prohibited Titles  
Tariff item 9899.00.00  
January 1 to March 31, 2019**

One of the roles of the Canada Border Services Agency (CBSA) is to administer tariff item 9899.00.00 of the *Schedule* to the *Customs Tariff*, which prohibits the importation into Canada of material that is considered to be obscenity, treason, sedition or hate propaganda, as these terms are defined in the *Criminal Code of Canada*.

This report contains a list of titles reviewed by the Prohibited Importations Unit (PIU), Program Compliance and Outreach Division, at Headquarters in Ottawa, during the period **January 1 to March 31, 2019**. Titles for which a determination was rendered in accordance with section 58 of the *Customs Act*, or re-determined as per sections 59 and 60 of the *Customs Act*, during the stated period are listed, along with the related decision. Titles are categorized by commodity and listed alphabetically. Where applicable, additional bibliographical information has been included.

You will note that the report has been divided into three sections:

**1) Section 58 – Determinations:** This section lists titles for which initial classification decisions have been made at Headquarters in accordance with section 58 of the *Customs Act*. Goods are “determined” to either fall within or outside of the provisions of tariff item 9899.00.00 (obscenity or hate propaganda).

**Liste trimestrielle des titres admissibles et prohibés  
Numéro tarifaire 9899.00.00  
1 janvier à 31 mars 2019**

Un des rôles de l'Agence des services frontaliers du Canada (ASFC) est de veiller à l'administration du numéro tarifaire 9899.00.00 de l'*Annexe* du *Tarif des douanes*. Ce numéro tarifaire interdit l'importation au Canada de matériel considéré comme étant obscène ou de nature à fomenter la trahison ou la sédition, ou encore comme constituant de la propagande haineuse, conformément aux définitions du *Code criminel du Canada*.

Le rapport ci-joint contient une liste des titres examinés par l'Unité des importations prohibées (l'UIP), Division de la conformité au programme et de la sensibilisation, à l'Administration centrale à Ottawa, entre **le 1 janvier et le 31 mars 2019**. Les titres pour lesquels une décision a été rendue conformément à l'article 58 de la *Loi sur les douanes* ou pour lesquels une révision a été faite conformément aux articles 59 et 60 de la *Loi sur les douanes*, durant la période en question, sont indiqués, ainsi que la décision connexe. Les titres sont séparés selon le genre de matériel dont il s'agit et sont présentés par ordre alphabétique. Des renseignements bibliographiques supplémentaires ont été inclus lorsque disponibles.

Vous constaterez que le rapport est divisé en trois sections :

**1) Article 58 – Déterminations :** Cette section comprend la liste des titres pour lesquels une décision de classement initiale a été rendue par l'Administration centrale, conformément à l'article 58 de la *Loi sur les douanes*. Il est «déterminé» que les biens sont visés ou non par les dispositions du numéro tarifaire 9899.00.00 (obscénité ou propagande haineuse).

**2) Section 59 – Re-determinations:** This section lists titles that have been previously prohibited under tariff item 9899.00.00 and which have been the subject of program monitoring. The re-determination was initiated by the PIU in order to ensure that goods have been correctly classified.

**3) Section 60 – Re-determinations:** This section lists titles that were previously prohibited under tariff item 9899.00.00 and which have been re-determined at the importer's request.

For the purposes of this report, decisions are defined as follows:

**1) Prohibited:** Indicates that the material was reviewed and found to fall within the provisions of tariff item 9899.00.00. Its importation into Canada is therefore prohibited, as it constitutes obscenity or hate propaganda.

**2) Admissible:** Indicates that the material was reviewed and found NOT to fall within the provisions of tariff item 9899.00.00. Its importation into Canada is therefore acceptable, as it does not constitute obscenity or hate propaganda.

**2) Article 59 – Révisions :** Cette section comprend la liste des titres préalablement prohibés en vertu des dispositions du numéro tarifaire 9899.00.00 et pour lesquels une révision a été effectuée. La révision a été amorcée par l'UIP dans le cadre du contrôle de programme afin de confirmer la validité du classement tarifaire.

**3) Article 60 – Révisions :** Cette section comprend la liste des titres préalablement prohibés en vertu des dispositions du numéro tarifaire 9899.00.00 et pour lesquels une révision a été effectuée, à la demande de l'importateur.

Aux fins de ce rapport, les décisions se définissent comme suit :

**1) Prohibé:** Indique que le matériel fût révisé et qu'il est visé par les dispositions du numéro tarifaire 9899.00.00. Son importation au Canada est donc prohibée, car le matériel constitue de l'obscénité ou de la propagande haineuse.

**2) Admissible :** Indique que le matériel fût révisé et qu'il n'est PAS visé par les dispositions du numéro tarifaire 9899.00.00. Son importation au Canada est donc acceptable, c'est-à-dire permise, car le matériel ne constitue pas de l'obscénité ou de la propagande haineuse.

Please be aware that:

This list is presented for informational purposes only and should not be regarded as a binding determination with respect to future importations of a particular title. Determinations appearing within this list were based on goods as they were imported and may differ in content from other versions that may be available.

The CBSA's guidelines for obscenity, hate propaganda, sedition and treason are subject to regular assessment and therefore may change over time. This list reflects classification decisions made by the PIU during the specified time period and reflect the guidelines for that period.

The memoranda governing the classification of obscenity, hate propaganda, sedition and treason can be found here:

<http://www.cbsa.gc.ca/publications/dm-md/d9-eng.html>

We hope that this information is of assistance to you. If you have any questions or require further information, please send your requests by e-mail to:

[Contact@cbsa.gc.ca](mailto:Contact@cbsa.gc.ca)

If you wish to no longer receive this list, please "unsubscribe" from our electronic distribution list using the following link:

<http://cbsa.gc.ca/alert-avis/piu-uip-eng.html>

Veillez noter ce qui suit :

Cette liste est présentée à des fins d'information seulement et ne devrait pas être considérée comme étant une décision définitive en ce qui a trait aux futures importations d'une œuvre précise. Les décisions qui se trouvent dans cette liste sont basées sur les marchandises qui ont été importées. Le contenu pourrait être différent de celui des autres versions disponibles.

Les lignes directrices de l'ASFC prévoient que le matériel obscène, de propagande haineuse, de sédition et de trahison doit être soumis aux inspections régulières. Ces directives pourraient changer au fil du temps. Cette liste comprend des décisions de classification prises par l'Unité des importations prohibées au cours d'une période précise. Les décisions ont été prises en fonction des lignes directrices en place au cours de cette période.

Les mémorandums gouvernant la classification de matériel obscène, de la propagande haineuse et du matériel de nature à fomenter la sédition et trahison sont disponibles à l'adresse suivante :

<http://www.cbsa-asfc.gc.ca/publications/dm-md/d9-fra.html>

Nous espérons que l'information ci-jointe vous sera utile. Si vous avez des questions ou désirez de plus amples informations, veuillez s'il vous plaît nous faire parvenir votre demande à l'adresse courriel suivante :

[Contact@cbsa.gc.ca](mailto:Contact@cbsa.gc.ca)

Si vous ne voulez plus recevoir cette liste, veuillez vous « désabonner » de notre liste de distribution électronique à la page suivante : <http://cbsa.gc.ca/alert-avis/piu-uip-fra.html>

## Section 58 – Determinations / Article 58 – Déterminations

### Hate Propaganda / propagande haineuse

### Decision / Décision

No Titles Reviewed / Aucun titre révisé

### Obscenity / Obscénité

#### **Comic Books / Bandes dessinées**

Comic AG Super Erotic Manga Anthology, Issue 44, September 2006; Icarus Publishing; © 2006.

Comic AG Super Erotic Manga Anthology, Issue 46, October 2006; Icarus Publishing; © 2006.

Comic AG Super Erotic Manga Anthology, Issue 47, November 2006; Icarus Publishing; © 2006.

Comic AG Super Erotic Manga Anthology, Issue 48, November 2006; Icarus Publishing; © 2006.

Comic AG Super Erotic Manga Anthology, Issue 49, December 2006; Icarus Publishing; © 2006.

Comic Market94, 2018/8/12; Artist Yuzu Kuroneko; Published by Kemomimi Mofumofu.

Drawn By Brush, Sensei's Obedience Lesson, January 2018; Published by Faku Books; © 2018.

Eld Marriage, Azur Lane Fanbook, 2018/8/12; Published by Kedama Milk.

Elin Chan Fanbook, 2015/5/2; Artist: Emily Sstomomi; Published by Milk Pudding.

Excrement Dream; Published by Jamkingdom.

For the Time Being #6.

Full Color Slave Asuna.

Granblue Fantasy Cagliostro Fanbook, 2016/12/31, Vol. 1; Published by Aaishiteru.

Granblue Fantasy Cagliostro Fanbook, 2017/04/30, Vol. 2; Published by Aaishiteru.

Granblue Fantasy Cagliostro Fanbook, 2017/08/13, Vol. 3; Published by Aaishiteru.

Maid Ship Complex, 2018/8/12; Artist: Oyari Ashito; Published by Shojo Kishidan.

Nininibu-02 Full Color; Artist: Nibinibu; Published by Sun Group.

Pesca Nero Cioccolata Ragazze; Artist: Sottilo Nero; Published by Sun Group.

Scandalous Act 9; Published by Atelier Lunette/Mikuni Atsuko.

Tail-Man Reiko Book Vol. 1; Artist: Irie Yamazaki; Published by Rat Tail.

admissible / admissible

prohibited / prohibé

prohibited / prohibé

prohibited / prohibé

prohibited / prohibé

admissible / admissible

admissible / admissible

admissible / admissible

admissible / admissible

prohibited / prohibé

prohibited / prohibé

prohibited / prohibé

admissible / admissible

admissible / admissible

admissible / admissible

admissible / admissible

admissible / admissible

prohibited / prohibé

admissible / admissible

prohibited / prohibé

## DVDs / DVDs

100% Amateur Scenes; Produced by Barracuda Films.	admissible / admissible
Abuse of the Queen II, 5 DVD Set; © 2015.	prohibited / prohibé
All About You Daddy; JW Ties Productions; © 2016.	prohibited / prohibé
Amateur Sex Videos, 6 Hours; Produced by Popshots; © 2019.	admissible / admissible
Anal Club 17; Produced by X Rated Films; © 2019.	admissible / admissible
Body Fluid Experiments; Produced by Barracuda Films.	admissible / admissible
Compulsive Provocative Woman; Produced by I.E.Nergy.	prohibited / prohibé
Cult 70s Porno Director: Gerard Damiano The Story of Joanna Triple Feature; Alpha Blue Archives; © 2014.	admissible / admissible
Cult 70s Porno Director: Ray Dennis Steckler #4; Alpha Blue Archives; © 2012.	prohibited / prohibé
Cult 70s Porno Director: Ray Dennis Steckler Teenage Hustler Triple Feature; Alpha Blue Archives; © 2014.	prohibited / prohibé
Cult 70s Porno Director: Roberta Findlay #2; Alpha Blue Archives; © 2006.	admissible / admissible
Cult 70s Porno Director: Zebedy Colt #2; Alpha Blue Archives; © 2014.	prohibited / prohibé
Daddy Came Inside Me; Produced by KWWWO Inc.; © 2019.	admissible / admissible
Desires with Young Girls; Alpha Blue Archives; © 2014.	admissible / admissible
Ed Wood's Necromania, A Tale of Weird Love plus the Lost Films of Maria Arnold; Alpha Blue Archives; © 2014.	admissible / admissible
Families Tied; Produced by Kink; © 2018.	prohibited / prohibé
Filthy Old Men & Teen Screamers; Produced by Barracuda Films.	admissible / admissible
Gay Teen Sleepovers; Produced by Hot Rod Films & Play Time Pictures.	admissible / admissible
Gay Teens With Big Penises; Produced by Barracuda Films.	admissible / admissible
Hard Core; Produced by Hard Core Mega Hits.	prohibited / prohibé
He Likes To Watch: Cum Eating Cuckolds 37; Produced by Kick Ass Pictures; © 2019.	admissible / admissible
Hot Spur plus The Scavengers, Double Feature; Alpha Blue Archives; © 2017.	admissible / admissible
Humiliation Strange Story; Produced by Attackers.	prohibited / prohibé
I'm No Virgin; Alpha Blue Archives; © 2014.	prohibited / prohibé
It's A Family Thing #2, 2 DVD Set; Produced by Digital Sin; © 2018.	prohibited / prohibé
I Wanna Bang My Sister; Produced by Filly Films; © 2018.	prohibited / prohibé
I Want You ! plus Once Upon a Body and The Ultimate Voyeur, Triple Feature; Alpha Blue Archives; © 2017.	admissible / admissible
Loving My Family; Produced by DNA Studio B; © 2016.	prohibited / prohibé
My Teachers Younger Daughter; Legend Video Inc.; © 2010.	admissible / admissible
On Your Cocksuckin Knees Boy; Produced by Hard Studios & Play Time Pictures.	admissible / admissible

Pervert Porn; Produced by Barracuda Films; © 2008.  
Perverted POV 8; Produced by Pure Filth; © 2008.  
Pussy Gush; Produced by Barracuda Films; © 2008.  
Sales Lady; Produced by IE Nergy.  
Satanic Sickies Box Set Vol. 2; Alpha Blue Archives; © 2005.  
School Girl Double Dick-Up; Produced by Play Time Pictures; © 2018.  
Seduced By Mommy #15; Produced by Filly Films; © 2018.  
Some Like It Violent plus Hot Skin and Cold Cash and Guess Who's Coming, Triple  
Feature; Alpha Blue Archives; © 2017.  
Step Sister Fantasies; Produced by Kick Ass Pictures; © 2019.  
Taboo T-Girls #2; Produced by Third World Media; © 2019.  
The Clergy Who Was Polluted; Produced by J-model- Excellent Japanese Models.  
Try a Teen 11; Produced by Visual Images & Iron Wood Productions; © 2003.  
Underground Perversions; Produced by Barracuda Films; © 2008.  
WARNING; Produced by Barracuda Films © 2008.  
Woman Lawyer Who Maltreats It; Produced by IE Nergy.  
XXX Slaves of Sin-O-Rama, Triple Feature; Alpha Blue Archives; © 2008.  
You've been Busted #2; Produced by Red Light District; © 2010.

admissible / admissible  
admissible / admissible  
admissible / admissible  
prohibited / prohib e  
prohibited / prohib e  
admissible / admissible  
prohibited / prohib e  
admissible / admissible  
  
admissible / admissible  
admissible / admissible  
prohibited / prohib e  
admissible / admissible  
admissible / admissible  
admissible / admissible  
prohibited / prohib e  
admissible / admissible  
admissible / admissible

## Section 59 – Re-Determinations / Article 59 – R evisions

No Titles Reviewed / Aucun titre r evis e

## Section 60 – Re-Determinations / Article 60 – R evisions

No Titles Reviewed / Aucun titre r evis e